



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2024-09-25

Protokoll nr 5

**Närvarande:** Torbjörn Sköldefors (t.o.m. §68), Pontus Gustafsson, Mattias White, Viktoria Olsson, Stefan Hellström, Adam Österdahl, Anna Bäckstäde (fr.o.m. §69 samt Hittaut info §64) samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

**Frånvarande:** Brent Key

§58 **Sammanträdet öppnas**  
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat. Torbjörn ledde mötet fram till §68, där efter tog vice ordförande Viktoria Olsson över mötet fr.o.m. §69

§59 **Fastställande av föredragningslista**  
**Styrelsen beslutade att fastställa föredragningslistan.**

§60 **Val av protokolljusterare**  
**Styrelsen beslutade att välja Viktoria Olsson**

§61 **Besluts punkter från föregående protokoll**  
**Styrelsen beslutade att Adam Österdahl, Elit- och utveckling och Viktoria Olsson, Barn- och ungdom går igenom Resebestämmelser gemensamma resor. Kvarstår från möte nr 3.**

Protokollet lades till handlingarna.

§62 **Inkomna/utgående skrivelser**  
**Inkommande:**  
*2024-09-23 Ekubi AB via mail till Gotlands Orienteringsförbund*  
Uffen Redhe, Ekubi AB bjuder in till kompetensutvecklingsträff den 16 oktober angående finansieringsfrågor. Ekubi AB arbetar med finansieringshjälp för organisationer för fonder, stiftelser, donatorer och sponsorer.

2024-09-24  
*Distriktskonferens med SOFT 23/9 2024*  
Torbjörn informerade om att SOFT kallar alla distriktsordförande till möte 1gg/månad under 1h. Önskemålet kom upp på Förbundsmötet och det har varit bra möten, men sista mötet handlade enbart om de två remisserna Kartkontroll nivå 1 tävlingar samt Förbundsmötets beslut att se över att återgå till Banlängder istället för segrartider. O-Ringen 2024 var inte slutrapporterat så ordförande fick inte information om hur O-Ringen gått ekonomiskt.

2024-09-24

JS TB

*OF bidrag från SOFT*

Enligt budget. Utskickat till alla i styrelsen.

*Fråga om projektstöd kartering "Bingeby"*

Finns pengar att söka för idrottssvaga områden från SOFT, där Brent Key uppmuntrat Visborgs OK att söka inför DM 2025.

**Utgående:**

2024-09-24:

Två remissvar skrivna av Tävlingsansvarig Brent Key till SOFT. Remisser angående Kartkontroll för nivå 1 tävlingar och Beslutsunderlag angående segrartider tillbaka till banlängder.

§63

**Ekonomi**

Kassör Mattias White gick igenom ekonomin. Två av våra Hittaut sponsorer har betalat in sitt bidrag. Fakturering till föreningarna för GM västar ska göras. Garnisonsmästerskapet ska sammanställas av Torbjörn Sköldefors och därefter faktureras Försvarmakten.

På Ordförandeträffen lyftes av GOF:s styrelse om Verksamhetsplanens förslag ska bromsas, men ordförande i föreningarna ansåg att GOF genomför planen och att goda underlag tas fram till Årsmötet 2025

Stefan Hellström kommer att inköpa ca. 20st batterier (ca 100kr/st) för batteribyte till SI dosorna.

§64

**Uppföljning av mötesbeslut Ordförandekonferens 4 september**

*GOF styrelse tar fram förslag på avgifter till föreningarna inför 2025 samt belyser vad kansliet och styrelsen gör idag. Förslag och underlag ska skickas till föreningarna senast efter GOF:s styrelsemöte den 23 oktober.*

*Ordförande i föreningen diskuterar i respektive förening: Vad ska GOF göra i sin verksamhet utöver att vara kontakten mellan föreningar och SOFT och ansvara för del av att samordna tävlingsuppdraget? Vilket stöd önskar föreningarna av GOF:s kansli – vad ska kansliet göra förutom stöd till GOF:s styrelse? Ordförande i föreningarna skickar in detta innan styrelsemöte i GOF 23 oktober, så att styrelsen kan arbeta in detta i underlag och förslag i punkt 1 ovan.*

GOF styrelse ska ta fram förslag på avgifter och intäkter för att få en ekonomi i balans inför år 2025 utifrån vad Föreningarna önskar att GOF ska göra i sin verksamhet, vilket ska vara klart efter styrelsemötet den 23 oktober.

Hittaut nedan togs när Anna Bäckstäde anslutit till mötet, vid §69

*Anna Bäckstäde tar fram och skickar ut en arbetsgång för Hittaut till föreningarna. Föreningarna tar fram kartor där Hittaut får lov att vara (Avlysningar för arrangemang 2025 och 2026?).*

Anna Bäckstäde har skickat ut arbetsgång och önskemål om att föreningarna meddelar avlysta kartområden samt önskade kartområden och att de ska inkomma med svar senast den 23 oktober. Inga kommentarer från föreningarna än.

- §65           **Garnisonsmästerskap för P18 den 13 september samt fråga om att arrangera Lysgranaten v. 49**  
GOF arrangerade Garnisonsmästerskap för P18 den 13 september. Styrelsen gick igenom kostnader och faktureringsunderlag till Försvarmakten.
- P18 har ställt frågan att GOF arrangerar Lysgranaten på torsdagen vecka 49. Mötet var positiva till detta och Torbjörn Sköldefors får fortsatt föra samtal med P18 kring detta.
- §66           **25-manna**  
Uttagingskommittén (UK) har haft en hel del möten efter första mötet. En del avhopp redan, men nu är tre lag publicerade på GOF:s hemsida samt utskickat till föreningarna. På söndag kväll den 29 september har utsedda från UK tillsammans med Reseansvariga och lagledare möte, så att alla har samma syn på den gemensamma resa.
- §67           **Föreningsledarträff 6 november**  
Anna Samelius gör ett utkast till Inbjudan samt bokar lokal (Kinner). Adam Österdahl undersöker kostnad för fika och återkommer på kommande styrelsemöte den 23 oktober.
- §68           **Övriga ärenden**  
DM stafett  
Stefan Hellström tog upp att GOF beslutar om klasser, sträckor m.m. för stafett. Stefan har undersökt hur upplägget är hos övriga distrikt, Sju distrikt har klasser med miniålder/löpare, 10st har upplägg som oss och 3 distrikt har annat upplägg. Stefan ser över och tar fram förslag till kommande styrelsemöte och GOF har ett förslag till Tävlingskonferensen den 30 november.
- Gotlandströjor  
Adam Österdahl har fortsatt arbetet med sponsorer. Han har kontaktat de sponsorer han fick svar av att återkomma i höst samt en ny sponsor. Mötet diskuterade ett GOF vindskydd då någon påpekat att klubbarnas slits. Att handha ett tält innebär att hantera detta, torka, tvätta och detta behöver ses över i framtiden, om tält ska ingå i GOF:s utrustning. Adam fortsätter arbetet med Gotlandströjor och ny vimpel.
- §69           **Mötesbeslut**  
**Styrelsen beslutade att** Stefan Hellström köper in ca. 20st batterier för batteriebyte till SI dosorna.  
**Styrelsen beslutade att** Stefan Hellström tar fram underlag för Tävlingsutrustning inför budgetarbetet till kommande styrelsemöte  
**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius tar fram underlag för DM plaketter och andra kostnader kopplat till kansliet inför budgetarbetet, till kommande styrelsemöte.  
**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors fakturerar Försvarmakten för Garnisonsmästerskap enligt beslutad modell  
**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors meddelar Försvarmakten att GOF är positiva till att arrangera Lysgranaten och att Torbjörn fortsätter diskussionen med P18

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius tar fram utkast till Inbjudan till Föreningsledarträff och bokar lokal, samt att Adam Österdahl ansvarar för fika.

**Styrelsen beslutade att** Adam Österdahl fortsätter arbetet med Gotlandströjor

§70 **Nästa möte** är den 23 oktober kl. 18.30 på Idrottens Hus, lokal Kruse  
Anna Bäckstade ordnar fika till styrelsemötet!

§71 **Sammanträdet avslutas**


Mötet avslutades och Viktoria tackade för visat intresse.



Torbjörn Sköldfors (ordf. t.o.m. §68)



Anna Samelius (sekreterare)



Viktoria Olsson (justerare och ordf. från §69)